
KS Gradišče
O delu Druitva upoko|encev DruStvo upokojencev Gradišče je imelo 26.

februarja letos volilno konferenco. Udeležba je bila zadovoljiva, čeprav neko-
liko manjia. kot prejšnja leta. Na začetku je pevski zbor Ivan Cankar, v katerem
sodelujejo tudi nekateri člani našega društva, pod vodstvom pevovodkinje
Anice Spanove zapel nekaj pesmi in požel velik aplavz. Iz poročila o delu
društva, ki ga je podal predsednik izvšrilnega odbora Franc Burger je razvidno,
da se število Šlanov sicer vefia, vendar ne zadovoljivo glede na število upoko-
jencev naše KS. Vseh upokojencev krajevne skupnosti Gradišče je nad tisoč.
Naše društvo pa je imelo ob koncu leta 1986 le 516 članov.

Društvo skrbi za družabnost in rekreacijo svojih članov, pa tudi za izobraže-
vanje. V preteklem letu se je treh dobro organiziranih autobusih izletov
udeležilo 142 članov. Izleti so bili namenjeni predvsem spoznavanju zgodovin-
skih in kulturnih zanimivosti Slovenije in zamejstva. Šest naših članov je na
šahovskih tekmovanjih v okviru občinske zveze upokojencev doseglo lepe
uspehe. Ova sta nastopila tudi na medobčinskem tumirju. Za dan žena so
članice izvršilnega odbora s simboličnimi darili obiskale 52 nad osemdeset let
starih članic in za Novo leto osemnajst nad osemdeset let starih članov.
Posredovali smo tudi pri letovanjih naših članov v Izoli in Rogaški Slatini.
Veliko zanimanje tlanstva je bilo za predavanja, tako za potopinso, kot za
zdravstveno. Društvo je uspešno izvedlo teden upokojencev in priredilo tovari-.
ško srečanje na družabnem večeru.

Dosedanji izvrSilni odbor je dobil razrešnico s pohvalo. V novoizvoljenem
odboru bo še naprej delovala večina dosedanjih.članov.

DPM Majda Vrhovnik


